
 

PROTOKOLL#10‐	2015	
 
Dato:   16.11 2015 
Sted:  Konferanse via Skype 
Tilstede:  Frøydis Monsen, Hege Sky Mokkelbost, Anniken Bille, Elisabeth Bolsgård, 

Torbjørg Olsen, Sølvi Aspen Aandal 
 

Tid:   Kl. 20 00 

Saker	som	ble	behandlet	
	
Sak.nr   

1  Godkjenning av innkalling og saksliste ble godtatt 
 

2  Årsmøteinnkalling, valg og sted. Leder sjekker opp hvor møtet ble holdt sist og 
innhenter priser på møterom og rom til overnatting. Leder og 2 styremedlemmer 
er på valg fra styret samt 1 medlem og vara i valgkomiteen. 
 

3  Brev fra Kim/avlsrådet om søknad til støtte fra Smiths stiftelse ble gjennomgått, vi 
fikk i år ingen støtte til genprosjektet. Vi ble anbefalt å søke på nytt til neste år. 
 

4  Fremtidige utstillinger.   
Leie av Nærbøhallen 2017 deles med en annen klubb og utgiftene deles også. 
 Vi går for at styret tar innkjøp o.l til framtidige utstillinger og så forsøker vi å få 
med folk fra området til selve utstillingen 

5  Svar fra NKK ang. kjent patella status.  

6  Svar fra NKK vedr. strikk på utstilling, Styret sier seg ferdig med denne saken etter 
svar fra NKK 

7  Eventuelt – BIR/BIM  BIS bilder på forsiden av hjemmesiden til havanais eiere som 
ikke er medlem av klubben. Styret mener dette bør være noe som er forbeholdt 
medlemmer av klubben og ønske de velkommen som medlemmer om de ønsker 
det. 

   

 
 
Møtet avsluttet kl. 20.30 
 
For styret,  
Torbjørg Olsen 
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